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 برپایی »بازارچه  برکت«
 با حضور بیش از هزار مشاغل خانگی 

اقدس چگینی، مدیرعامل شرکت تعاونی و 
توسعه مشاغل خانگی،  در حاشیه نمایشگاه 
مشاغل خانگی تحت عنوان بازارچه برکت 
به منظور عرضه محصولات مشاغل خرد و 
خانگی استان البرز که در حسن آباد در حال 
برگزاری است، با اشــاره به اینکه در نظر 
داریم این نمایشگاه به صورت دائم برقرار 
شود، گفت: در حال حاضر، جامعه هدف این 

نمایشگاه به صورت دوره ای ۱۰ روزه طی ۲ ماه پیش رو در مرکز تعبیه شده 
مستقر خواهند شد.

وی با بیان اینکه در هر دوره ۱۸۰ نفر ثبت نام خواهند کرد، افزود: تا به این لحظه ۵۴۰ نفر 
برای ۳ دوره پیش رو ثبت نام کرده اند.این مقام مسئول یادآور شد: به منظور معرفی نمایشگاه نیاز 
داریم تبلیغات تشدید شود، در این راستا با مجموعه مدیریت شهری هماهنگی های صورت گرفته 
است.چگینی با بیان اینکه ساماندهی مشاغل خانگی از ۲ سال پیش آغاز شده است، اضافه کرد: 
در این میان تفاهم نامه ۴ جانبه توسط ادارات صنعت معدن و تجارت، جهاد دانشگاهی، اداره کار، 

تعاون و رفاه اجتماعی و شرکت تعاونی منعقد شد.

 تبریك روز خبرنگار مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق استان گلستان

بسمه تعالی -در عصری که به تعبیر اندیشمندان، ارتباط توده مردم با واقعیت، بیش 
از هرزمانی وابسته به رسانه هاست و این رسانه است که نه تنها به انعکاس واقعیت 
می پردازد بلکه حتی قادر است آن را خلق کند، بدیهی است که وظیفه و مسئولیت 
خبرنگاران در حفظ سلامت ارتباط مخاطبان با واقعیت تا چه اندازه سترگ و خطیر 
خواهد بود و همین جایگاه خطیر است که خبرنگاران را در هر نقطه از دنیا در معرض 
ناملایمات و سختی ها قرار داده و خبرنگاری را به شغلی چنین پرخطر تبدیل کرده 

است.
ره آورد ارزشمند خبرنگاران و متاع گرانبهایی که در هریک از مأموریت های خویش بی هیچ چشمداشتی 
برای مخاطبان بازمی آورند، »آگاهی« است که البته هیچ قیمتی نمی توان روی آن گذاشت زیرا به انسان ها 
نسبت حقیقی و درستشان با واقعیت را گوشزد می کند و آن ها را از خواب زدگی و رخوتی که ماحصل 
انبوه اخبار در گرداگرد ایشان است و به تعبیری حجاب میان آن ها و واقعیت شده، بیدار می سازد و به 
اصلاح امور وامی دارد.خدا را سپاس که در میهن عزیزمان از نعمت وجود خبرنگاران صادق و متعهد و 
حق جو به وفور بهره مندیم و انعکاس دلسوزانه واقعیت ها از سوی ایشان همواره ایران اسلامی را در مسیر 
توسعه و پیشرفت خود به بهترین صورت مساعدت نموده است.اینجانب به نمایندگی از خانواده بزرگ 
شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان، فرارسیدن روز خبرنگار را به حضور تمامی خبرنگاران عزیز و 
ارجمند و سایر اهالی محترم رسانه تبریک و تهنیت عرض نموده و برای ایشان مزید توفیقات را در سایه 

عنایت پروردگار آرزومندم.

 تدقیق محدوده بافت فرسوده شهر گرگان
 در دستور کار قرار گرفت

تدقیق محدوده بافت فرسوده شــهر گرگان در دستور کار قرار گرفتدر هشتاد و 
ششمین جلسه کمیسیون توســعه، عمران وحمل ونقل شهری شورای اسلامی 
شهرگرگان به ریاست مهران کاظم نژاد، تدقیق محدوده بافت فرسوده شهر گرگان.
در هشتاد و ششمین جلسه کمیسیون توسعه، عمران وحمل ونقل شهری شورای 
اسلامی شهرگرگان به ریاست مهران کاظم نژاد،  تدقیق محدوده بافت فرسوده 

شهر گرگان مورد بحث وبررسی قرار گرفت.
مهندس کاظم نژاد با بیان اینکه تعیین محدوده محلات بافت فرسوده نیازمند اصلاحاتی می باشد، 
گفت: تدقیق محدوده بافت فرسوده در برنامه ریزی  جهت بازآفرینی محلات بافت فرسوده و بارگذاری 
های کابری املاک وتراکم ها و دیگر موارد مربوط به بافت فرسوده تاثیر زیادی خواهد داشت.در ادامه 
اعضای شورا نیز تسریع در روند نهایی شدن تدقیق و بهره برداری از آن در سیستم مدیریت شهری را 
مورد تاکید قرار دادند.در ادامه این جلسه موضوع مطالبات پیمانکاران شهرداری مورد بحث قرار گرفت 
واعضای کمیسیون با توجه به طولانی شدن روند وصول مطالبات وتهاترها خواستار توجه هر چه بیشتر 

در تامین مالی پروژه ها جهت کوتاهی روند انجام کار واتمام پروژه ها شدند.

به مناسبت روز خبرنگار انجام شد؛
تقدیر جانشین مدیرعامل شرکت نفت و گاز 

مسجدسلیمان از اعضای واحد رسانه روابط عمومی
مدیرامور فنی و جانشین مدیرعامل شرکت 
بهره برداری نفت و گاز مسجدســلیمان با 
حضور در اداره روابط عمومی فرا رسیدن روز 
خبرنگار را به اعضای واحد رسانه این اداره 

تبریك گفت .
دکتر حسین قبادی که از سوی رضا ورناصری مدیر 
منابع انسانی – داریوش نجفی رییس دفتر مدیرعامل 
و عبدالصمد یراحی رییس بهبــود و روابط کار و امور 

اجتماعی همراهی می شد با حضور در واحد رسانه روابط عمومی فرا رسیدن روز خبرنگار را به 
محمد باقری و دانوش صالحی اعضای واحد رسانه روابط عمومی تبریک گفتند .

دکتر قبادی طی سخنان کوتاهی ضمن برشمردن اهمیت کار خبرنگاری در جامعه اظهار داشت: 
کار خبرنگاری به دلیل مواجه بودن با استرس های شغلی و مخاطرات فراوان به خودی خود یکی 
از مشاغل سخت جامعه به شمار می آید که در صنعت نفت نیز در وقوع بحران ها و رویدادها در 
کنار بخش عملیات و فنی حضوری پای کار و ثابت دارد و از این رو سختی کار در صنعت نفت 

بر سختی کار اجتماعی آن نیز می افزاید .

 بنیاد برکت استان البرز حامی کارآفرینی
 و اشتغال زایی در کارگاه های زودبازده  

 مدیر اجرای طرح های اشتغال زایی بنیاد برکت 
استان البرز از ارائه تسهیلات اشتغال زایی و 
وام های کار آفرینی به کارآفرینانی خبر داد که 
در کارگاه های زودبازده اقدام به اشتغال زایی 

می کنند. 
  به گزارش روابط عمومی بنیاد برکت اســتان البرز؛ 
» مهدی صبوری« مدیر اجرای طرح های اشتغال زایی 
بنیاد برکت استان البرز گفت:  در سال گذشته شاهد بیش 

از ۲۰۰۰ اشتغالزایی مستقیم با ارائه تسهیلات از بنیاد برکت بودیم. همچنین در سال جاری نیز 
اعتباری بالغ بر ۴۰۰ میلیارد تومان را پیش بینی کرده ایم که ۱۸۰ میلیارد تومان آن از بنیاد برکت و 
۲۲۰ میلیارد تومان آن از استانداری البرز تامین خواهد شد.  وی با بیان اینکه این بنیاد با حمایت و 
همکاری شورای اسلامی و دهیاری روستای فرخ آباد و زیبادشت به کارآفرینان خدماتی ارائه داده 
است، اظهار داشت: تسهیلگر بنیاد برکت »ابوالفضل تنومند« در راستای  تسهیلگری به متقاضیان 
درخواست وام های اشتغال زایی و کارآفرینی  راهبرد شایانی داشته است.  »مرضیه انصاری« 
کارآفرین حوزه شمع سازی با پارافین مایع  که از تسهیلات بنیاد برکت بهره  مند شده است، در 
این خصوص گفت: کار خود را در ابتدا از زیرزمین منزل به همراه خواهر و یک نیروی کار آغاز 
کردیم و علاوه بر تولید و عرضه شمع در مدل های مختلف، در زمینه رونق بازار فروش برای 
مصرف کنندگان در بحث صادرات به کشورهای عراق و ازبکستان نیز در بهمن ماه و اسفند ماه 
سال گذشته موفق عمل کردیم و همچنان نیز ادامه دارد.  وی در ادامه گفت: در حال حاضر نیز با 
دریافت  تسهیلات از بنیاد برکت توانسته ایم با افزایش خط تولید و خریداری دستگاه و قالب های 
جدید کارگاه خود را توسعه دهیم؛ هم اکنون نیز ظرفیت و پتانسیل افزایش نیرو و خط تولید با 
دریافت تسهیلات جدید جهت گسترش توسعه صادرات در حوزه شمع پارافینی را داریم.  گفتنی 
است این کارگاه شمع سازی در طول سال بیش از ۱۲ هزار شمع در سایز و مدل های مختلف 

تولید و روانه بازار و نیز صادرات می کند.

صدور سندکوچکترین و بزرگترین موقوفه یزد
یزد- صادقی مقدم - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یك شهرستان یزد از صدور 

سند کوچکترین و بزرگترین موقوفه استان در این واحد ثبتی در سال جاری خبر داد. 
مجتبی شبانی درباره عملکرد چهارماهه امسال اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک شهرستان یزد اظهار 
داشت: در این مدت رتبه نخست در صدور آرای هیات های قانون تعین تکلیف در بین ۱۴ واحد ثبتی و صدور 
اسناد ادارات مرتبط با حفظ حقوق بیت المال کسب کرده ایم. وی افزود: واحد ثبتی منطقه یک شهرستان یزد 
با تلاش جهادی همکاران ، رتبه نخست در صدور اسناد مالکیت الکترونیک در کمتر از ۴۸ ساعت ، تعویض 
اسناد دفترچه ای به کاداستری و  کمترین زمان  جهت صدور اسناد کاداستری به کاداستری بدست آورده 
است. رئیس اداره ثبت اسناد منطقه یک یزد همچنین از کسب رتبه دوم در صدور اسناد زراعی و صدور 
 اسناد موقوفه و تعداد سند  مالکیت صادره خبر داد. شبانی خاطرنشان کرد : امسال سند کوچکترین موقوفه با 
۳ مترمربع و بزرگترین موقوفه استان یزد با ۸۳ هکتار مساحت در این واحد ثبتی صادر شده است. وی در 
پایان با اشاره به ظرفیت های بالای استان یزد در طرح جوانی جمعیت و همکاری در اجرای این طرح از رتبه 

برتر واحد ثبتی منطقه یک شهرستان یزد در صدور سند اراضی طرح جوانی جمعیت خبر داد.

اخبار کوتاه 

خیام نکویی در جلسه نظارت ستادی 
موسسه تحقیقات ثبت و گواهی بذر 
و نهال با تاکید بر اینکه ســرانجام 
فعالیت های موسســه ثبت و گواهی 
عموماً باید منتــج به ارتقاء بهره وری 
مستند در بخش کشاورزی شود افزود: 
با توجه به اینکه در حوزه منابع طبیعی 
سازمان، نیازمند احصا و کیفی سازی 
در زمینه نهالستان می با شیم، نقش 
آفرینی موسسه ثبت و گواهی در ارتقاء 

و بهره وری تولید نهاده حائز اهمیت است.
وی با اشاره به قابلیت دانش بنیانی شدن بذر و نهال گفت: این امر می تواند 

تحول چشمگیری در حوزه ارتقاء و بهره وری تولید بذر و نهال به ارمغان آورند.
خیام نکویی با تاکید بر دو عنصر مهم افق مطلوب و پایداری به عنوان غایت 
نهایی ســازمات تات عنوان کرد: تجربه نشان می دهد برای اینکه بیشترین 
پایداری را در یک حرکت بزرگ داشــته باشیم، باید فرآیند کار تعریف شده و 

کاملًا شفاف باشد.
وی با عنوان اینکه در حال حاضر کمتر از یک درصد از بذور کشور وارداتی است 
گفت: ارتقاء بهره وری و دانش بنیان شدن بخش کشاورزی دو راه نجات بخش 

کشاورزی در چالش های موجود می باشد.
خیــام نکویی قیمت، یارانه و تعرفه بذر را از چالش های موجود در این حوزه 
اعلام کرد و گفت: برای اینکه در حوزه فناوری بذر طلایه دار باشید باید بر روی 

چالش های اولویت دار بذر و استفاده از ظرفیت های تات تمرکز کنید.
وی با بیان اینکه موسسه تحقیقات ثبت و گواهی بذر و نهال یک مجموعه 
حاکمیتی است، گفت: این مهم فرصت را برای شما فراهم میکند تا سازمان ها و 

موسسات متناظر و پیشرفته را در دنیا پیدا کنید و 
با الگوبرداری و بومی سازی ایده ها حرکتی رو به 

رشد داشته باشید.
خیام نکویی مهم ترین ویژگی های موسســه 
تحقیقات ثبت و گواهی بذر و نهال را سرعت، 
دقت، دسترسی آسان و شفافیت عنوان کرد و 
گفت: این چهار ویژگی غالب موسسه باید بیش 
از ۹۸ درصد در بستری الکترونیکی ظهور و بروز 

کند.
وی مهم ترین رسالت  موسسه تحقیقات ثبت 
و گواهی بذر و نهال را ارزیابی مســتمر شرکت های تولید کننده، وارد کننده و 
ارتقاء استاندارد برای واردات و تولید بیان کرد و افزود:یکی از کارهایی که شما 
باید انجام دهید این است که از ظرفیت های مغفول برای ارتقاء دانش و فناوری 

مجموعه تان استفاده کنید.
وی بر استفاده بهینه از ظرفیت های دانشگاه و دانشجویان گفت: چالش های 
موسسه تحقیقات ثبت و گواهی بذر و نهال در غالب پروپوزال  قابل اجرا است و 
ارزان ترین و بهترین نیرو نیروی دانشجو است. تعامل با دانشگاه می تواند تحولی 

چشمگیر در دستیابی به فناوری های تولید و ارتقاء کیفیت بذر به ارمغان آورد.
خیام نکویی با تاکید بر تایید موسسه ثبت و گواهی روی بذری که در کشور 
مصرف می شود اظهار داشت: فروشگاه های زنجیره ای برای عرضه بذر ایجاد 
شود و برای این منظور باید نگاهمان به تولید بذر یک نگاه صنعتی با حمایت 

بخش خصوصی باشد.
خیام نکویی کرسی های نظریه پردازی، ترویجی و نخبگان را سه سطح مهم 
در موسسات تات عنوان کرد و افزود: موسسات برای ارتقا علاوه بر حفظ اعتبار 

مستقل موجود ، مسولان را توجیه کنند و دنبال منابعی پایدار باشند.

خبرنگار امروز- سید محسن  اراک- 
آبفای  شــرکت  موسوی:مدیرعامل 
اســتان مرکزی در جریان بازدید از 
فاضلاب  های  خانه  تصفیه  مجموعه 
کلانشهر اراک و روند اجرای استریم 
چهارم فاز ســوم این تصفیه خانه 
استفاده از پســاب را گامی موثر در 

حفاظت از منابع آبی عنوان کرد.
بــه گــزارش روابط عمومی شــرکت آب و 
فاضلاب استان مرکزی مهندس حشمت اله 

عباسی مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب استان مرکزی ، با اشاره به تولید 
بیش از ۱۱۰۰  لیتر پساب در این تصفیه خانه بر ضرورت استفاده از این ظرفیت 
برای باز تخصیص آب و جایگزینی پساب در بخش صنعت،تاکید نمود. وی در 
ادامه ضمن تأکید بر تسریع در روند اجرای استریم چهارم فاز سوم تصفیه خانه 
فاضلاب شهر اراک گفت: تکمیل این تصفیه خانه در حفظ محیط زیست و 
سلامت شهروندان نقش بسزایی دارد و با برنامه ریزی مناسب میتوانیم زمینه 
استفاده از پساب و جایگزینی آن به جای آب خام را در حوزه های مختلف صنعت 

استان فراهم آوریم.
مهندس عباسی بیان کرد: یکی از فعالیت های مستمر در این زمینه، شناسایی 
متقاضیان استفاده از پساب است که پس از شناسایی متقاضیان، شرایط واگذاری 
پساب به میزان مشخص برای مدت معین و با قیمت تمام شده استحصالی از 
گزارش توجیهی فنی اقتصادی هر تصفیه خانه به ایشــان اعلام و در صورت 
توافق طرفین و اخذ تاییدیه از ســازمان های بالادستی نسبت به انعقاد قرارداد 

واگذاری پساب اقدام می شود.
مهندس حشمت اله عباسی مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 

با اشــاره فعالیت های صورت گرفته در بخش 
فاضلاب بـه اهـــم اقدامات صورت گرفته در 
این بخش اشاره و تصریـــح کـرد: در بخـش 
فاضلاب علاوه بر تسـریع در عملیات اجـرا و 
بهره بـرداری از طرح هـا و پروژه هـای ناتمـام، 
جـــذب سـرمایه گذار و انعقـــاد تفاهمنامـه 
همـکاری بـا بخـش خصوصـی و صنایـع در 
استفاده از پسـاب تصفیه خانه هـای فاضلاب 
که یکی از مهمتریـن اولویتهـای ایـن شـرکت 
در این بخش می باشد توفیقات خوبـی حاصل 
شـــده اسـت و ادامـه این رونـد می تواند اثـــرات قابل توجهـی در ارتقای 

بهداشـت عمومـی و حفظ محیط زیسـت داشـته باشـد.
وی با اشاره به ارتقای استریم چهارم فاز سوم تصفیه خانه فاضلاب کلانشهر 
اراک عنوان کرد:در حال حاضر بالغ بر ۱۰۰ هزار مترمکعب فاضلاب وارد تصفیه 
خانه فاضلاب می شــود که بالاتر از ظرفیت طراحی است و به همین علت 
شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی احداث استریم چهارم فاز سوم را در دستور 

کار قرار داده است .
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب اســتان مرکزی در ادامه افزود : تا کنون 
۹۲.6 درصد این پروژه پیشــرفت فیزیکی داشــته و اجرای فاز چهارم تصفیه 
خانه فاضلاب شــهر اراک از طریق طرح های سرمایه گذاری اجرا خواهد شد 
. مهندس عباسی یادآور شد: پساب خروجی تصفیه خانه فاضلاب شهر اراک 
۱۱۰۰ لیتر می باشد که بخشی از این پساب برای تغذیه تالاب میقان استفاده 
می شود. گفتنی ست در حال حاضر این تصفیه خانه با ظرفیت تصفیه جمعیتی 
در حدود چهارصد و هفتاد هزار نفر در شبانه روز در سه فاز با فرایند تصفیه برکه 

تثبیت و لجن فعال متعارف در حال بهره برداری می باشد.

دکتر خیام در جلسه نظارت ستادی:  استفاده از پساب گامی موثر در حفاظت از منابع آبی ست

 کمتر از یک درصد 
از بذور کشور وارداتی است

پیشرفت 93 درصدی ارتقای استریم چهارم فاز سوم تصفیه خانه 
فاضلاب  کلانشهر اراک 

نیاز پروژه کمربندی محمدشــهر به بیش از یك 
هزار میلیارد تومان اعتبــار/ رفع این دغدغه، عزم 
ملی می طلبدعضو شورای اسلامی شهر محمدشهر 
احداث کمربندی محمدشهر را یکی از دغدغه ها و 
مطالبات به حق اهالی محمدشهر و ماهدشت دانست 
و گفت: این پروژه نیازمند بیش از یك هزار میلیارد 
تومان اعتبار است که باید با تخصیص بودجه های 

ملی انجام شود.
به گزارش خبرنگار ما و به نقل از دیده بان البرز، حسین مهاجری، 
رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج امروز در چهلمین جلسه 
این شــورا که به منظور تجلیل از اصحاب رســانه برگزار شد، 
ضمن تبریک روز خبرنگار و گرامیداشت روز شهدای مدافع حرم 
عنوان کرد: شورای اسلامی شهرستان کرج شامل 6 شهر و دو 
بخش است که در کرج واقع شده اند؛ شهرهای کرج، کمالشهر، 
محمدشهر، گرمدره، ماهدشت و آسارا و بخش های مرکزی و 

آسارا زیرمجموعه این شورا هستند.
وی با اشاره به اینکه از هر شهر و بخش مذکور، یک یا دو نفر 
از اعضای شــورای اسلامی آن در این شورا حضور دارند، مطرح 
کرد: طبق قانون، از شورای اسلامی شهرهای کرج، محمدشهر و 
کمالشهر، به دلیل جمعیت این شهرها دو نفر در شورای اسلامی 
شهرستان کرج عضو هستند و از شهرهای ماهدشت، گرمدره و 
آسارا و بخش های مرکزی و آسارا نیز یک نفر به نمایندگی از 
اعضای شورای اسلامی آن شهر حضور دارند اما دو شهر گرمدره 
و ماهدشت که شورای شهر آن ها منحل شد، از این جمع جدا 
شدند.رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج در مجموع این شورا 
را متشــکل از ۹ عضو دانست و بیان کرد: تعامل بین شهرها و 
شهرستان ها و هماهنگی و پیگیری موضوعات و مواردی که در 
سطح شهرهای مذکور وجود دارند، از جمله وظایف این شوراست. 
تمام تلاش ما بر این بوده که تا حد امکان مســائل موجود در 
شهرستان کرج را در جلسات مختلف با حضور مسئولین مطرح و 
پیگیری و به تسهیلگری در رفع آن ها کمک کنیم که از جمله 
آن ها می توان به مشکلات مربوط به سیاه جوی و بهشت سکینه 
اشاره کرد.مهاجری با اشاره به اینکه طبق قانون، جلسات شورای 
اسلامی شهرستان کرج ماهی دو بار برگزار می شود، مطرح کرد: 
در هر جلسه از مسئولین مربوط به شهرستان دعوت می شود که 
به منظور بررسی و پیگیری مشکلات موجود در جمع ما حضور 
یابند. شــهرداران کرج، محمدشهر و ماهدشت، مدیرکل های 
آموزش و پرورش، بهزیستی و نوسازی مدارس، رئیس بهزیستی 
کرج، فرماندار و روســای آبفا و اتحادیه های مختلف از جمله 

مهمانان جلسات شورا بودند.
 محدودیت اعتبارات و بودجه ها 

مشکل همیشگی ارگان ها
کریم قدیانلو، عضو شورای اسلامی محمدشهر نیز در این جلسه 
ضمن تبریک روز خبرنگار، خبرنگاری را انتخابی عاشقانه دانست و 
با اشاره به نقش اساسی اصحاب رسانه در هدایتگری و روشنگری 

در جامعه مطرح کرد: این قشــر باید در وهله اول معضلات را 
بشناســند و بعد با دقت نظر، زمان شناسی، خلاقیت و حقیقت 
گویی به رفع آن کمک کنند. دقت در بیان حقیقت امری ضروری 
محسوب می شود زیرا اگر خبر به گونه دیگری منعکس شود، 
برداشت مردم متفاوت خواهد بودوی تصریح کرد: شورای اسلامی 
شهرها، اقدامات، طرح ها و برنامه های موردنظر را ارائه می دهد و 
شهردار موظف به اجرای آن هاست اما شورای اسلامی شهرستان 
چنین قدرتی را ندارد. با این حال، از مدیران اســتانی و شهری 
برای حضور در جلسات این شورا دعوت می شود تا اعضا نقطه 
نظرات، معضلات و مشکلات محلات و شهرهای مختلف را 
بیان و مسئولین آن ها را پیگیری کنند اما از آنجایی که هر ارگانی 
که دعوت می شود، با محدودیت در اعتبارات و بودجه ها مواجه 

است، دچار مشکل می شویم.
 سهم محمدشهر و ماهدشت

 از حق آبه طالقان قابل استفاده نیست
محمد مهرزاد، عضو شورای اسلامی شهر محمدشهر نیز در این 
جلسه احداث کمربندی محمدشهر را یکی از دغدغه ها و مطالبات 
به حق اهالی محمدشهر و ماهدشت دانست و عنوان کرد: با توجه 
به اتصال جنوب شهرســتان کرج به محمدشهر و ماهدشت و 
اســتان های جنوبی، نیاز مبرم استان البرز به این کمربندی که 
طول آن حدودا ۲۲ متر است، احساس می شود. این پروژه نیازمند 
بیش از یک هزار میلیارد تومان اعتبار است که باید با تخصیص 
بودجه های ملی انجام شود.وی با اشاره به اینکه ترافیک، تردد و 
حمل و نقل بسیار در این محدوده مردم را آزار می دهد، بیان کرد: 
بسیاری از خودروهای سنگین از خیابان اصلی محمدشهر عبور 
می کنند و موجب ترافیک سنگین می شوند، از سوی دیگر، آخر 
هفته ها، حرکت خودروها به سمت باغات محمدشهر، ماهدشت 
و نیز اشتهارد و ترافیک حاصل از آن، نیاز به تسریع در احداث این 

کمربندی را تشدید می کند. موضوع بعدی، سهم محمدشهر و 
ماهدشت از حق آبه طالقان است که به دلیل عدم وجود تصفیه 

خانه امکان استفاده از آن وجود ندارد.
شورای شهر که نباید وظایف سایر ادارات را انجام دهد

رمضان شــهبازی، رئیس شورای اسلامی کمالشهر خواستار 
نگاه ویژه به شــهرهای اقماری به ویژه کمالشهر شد و اذعان 
کرد: سیاســت دولت ها به ویژه ابرقدرت های دارای سرمایه و 
تاثیرگذار در مباحث سیاســی، اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی، 
متقاعد کردن افکار عمومی پیش از اجرایی کردن سیاست های 
کاری آن هاست. با توجه به اینکه ایران کشوری اسلامی است، از 
اصحاب رسانه درخواست می شود با توجه به مبانی انقلاب فعالیت 
کنند که اگر با این اعتقاد پیش برویم، عمل کردن مسئولین به 

وظایفشان نیز آسان تر می شود.
وی با بیان اینکه بعضا در این شهر انتقاداتی صورت می گیرد و 
تمام تیرهای آن به سمت شورای اسلامی شهر پرتاب می شود، 
تاکید کرد: خبرنگاری که انتقاد می کند، باید از امور و شرح وظایف 
آگاهی داشته باشد، شورای شهر که نباید وظایف سایر ادارات را 
انجام دهد. بر اســاس قانون، هر نوع واگذاری اموال شهرداری 
به ســازمان های دیگر ممنوع است اما ما مجبوریم سرمایه ها 
و ســرانه های شهر را در اختیار سایر ادارات قرار دهیم تا بتوانیم 
پاسخگوی مردم باشیم و در نهایت نیز به دلیل عدم رعایت قانون 

بازخواست می شویم.
عدم افزایش سرانه های کمالشهر، 

علیرغم افزایش جمعیت
حسن زارع رفیع، عضو شورای اسلامی کمالشهر نیز در بیان 
کرد: در سال ۱۳۹۰ جمعیت این شهر ۸۹ هزار نفر بوده و طرح 
تفصیلی و سرانه ها نیز بر این اساس تعیین شده است اما امروز 
حمعیت این شــهر بنا بر انشعابات واگذار شده، به ۲۳۹ هزار نفر 

رسیده و سه برابر شده است. هفت مدرسه در کمالشهر ساخته 
شده و اگر هفت مدرسه دیگر نیز بسازیم، هنوز با کمبود سرانه 
آموزشی مواجه هستیم. علیرغم افزایش جمعیت، بر سرانه های 
این شهر افزوده نشــده و این موضوع مشکلات موجود را صد 

چندان کرده است.
آسارا را دریابید

رودکی، نماینده شورای اسلامی بخش آسارا نیز ضمن تبریک 
روز خبرنگار، آســارا را بخش محرومیت و محدودیت دانست و 
اظهار کرد: ما در این بخش نتوانسته ایم آنگونه که باید و شاید 
حق و حقوق خود را از سازمان های مربوطه دریافت کنیم. در دوره 
سوم شورای بخش آسارا، اصحاب رسانه مشکلات این بخش را 
پیگیری می کردند و به اطلاع مسئولین می رساندند اما در دوره 
چهارم و پنجم چنین اقدامی انجام نشد. در دوره ششم نیز که دو 
سال از عمر آن گذشته، شاهد پیگیری مشکلات این بخش از 
سوی خبرنگاران نبوده ایم.وی ضمن درخواست از اصحاب رسانه 
برای بررسی و پیگیری مشکلات موجود در بخش آسارا مطرح 
کرد: موضوعات و مســائل مختلف را در جلسات برگزار شده با 
حضور مسئولین مختلف از پایین ترین سطح تا نمایندگان مجلس 
مطرح کرده ایم اما هر دوره ای که گذشت، نه تنها مشکلات ما 
برطرف نشــد، بلکه بر آن ها افزوده نیز شد. مشکلات بسیاری 
در بخش آســارا وجود دارد، ما گفتنی ها را گفته ایم اما اقدامی 
صورت نمی گیرد که از خبرنگاران درخواســت می شود به این 

موضوعات ورود کنند.
آب رودخانه کرج به کرجی ها نمی رسد

مهاجری با اشــاره به مسئله سازی توسط رسانه ها برای حل 
مشکلات موجود اظهار کرد: موضوعات موجود باید آنقدر تکرار 
شوند و به گوش مسئولین برسند تا به یک مسئله تبدیل شده 
و مسئولین مجبور شوند به آن ها رسیدگی کنند. فاز اول پروژه 

پارکرود افتتاح شد اما حداقل آب از رودخانه آن عبور می کند زیرا 
حق آبه اختصاص یافته محدود است، در صورتیکه رودخانه کرج 

متعلق به کرج است اما حق آبه آن وارد کرج نمی شود.
رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج ادامه داد: در حال حاضر 
حواشی و حریم رودخانه آزادسازی شده و شهرداری بسترسازی 
و مناسب سازی را انجام داده است. در مرحله بعدی باید پیگیری 
بــرای دریافت حق آبه کــرج از رودخانه صورت گیرد تا امکان 
انتقال آب به این شــهر فراهم شود و مردم کلانشهر کرج، که 
سال هاست از این موهبت الهی و مطالبه به حق محروم هستند، 

بیشترین استفاده را از این آب ببرند.
پیشرفت ۴۸ درصدی ایستگاه Q قطار شهری کرج

علی قاسم پور، عضو شــورای اسلامی شهر کرج نیز در این 
جلسه ضمن تبریک روز خبرنگار، با تاکید بر ضرورت ایفای نقش 
اصحاب رسانه در جهاد تبیین و امیدآفرینی در جامعه در چارچوب 
فرمایشات و منویات مقام معظم رهبری مطرح کرد: من معتقدم 
که نقش رسانه فقط اطلاع رسانی، گزارش و رپرتاژ نیست، بلکه 
تولید محتوا و نقد سازنده خارج از مواضع تخریبی و ارائه راهکار نیز 
هست. راهکارهای ارائه شده از سوی آن ها می تواند به مدیران 
دغدغه مند برای بهبود شرایط کمک کند. وی تولیدات اصحاب 
رسانه را معرف توانایی های آن ها دانست و با اشاره به پروژه قطار 
شهری کرج عنوان کرد: در ابتدای دوره ششم شورای اسلامی 
شــهر کرج، پیشرفت ایستگاه Q )شهید سلطانی( صفر درصد 
بود اما امروز به بیش از ۴۸ درصد رســیده است. سازمان حمل 
و نقل ریلی شهرداری کرج، افتتاح ایستگاه شهید سلطانی در روز 
۲۲ بهمن را در دستورکار قرار داد. همچنین مطالعات راه اندازی 
خط اتوبوس بی آر تی از حصارک تا ایستگاه شهید سلطانی توسط 

مشاور نیز به اتمام رسیده و در مرحله مناقصه قرار دارد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به آغاز اصلاح هندسی 
قسمت هایی از مسیر بی آر تی و با بیان اینکه امید است این پروژه 
در کاهش ترافیک و آلودگی هوا تاثیرگذار باشد، نقش استاندار البرز 
در پیشبرد این پروژه و بزرگراه شمالی را غیرقابل انکار دانست و 
خاطرنشان کرد: لایحه مشــارکت ۵۰ درصدی دولت در پروژه 
بزرگراه شمالی در هیئت دولت است و به محض تصویب، اجرا 
می شود. تلاش می کنیم ۲۲ بهمن امسال یا هفته دولت سال 

آینده، 6 کیلومتر داخلی شهر را افتتاح کنیم.
رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج با اشاره به شیب رکود 
حمل و نقل عمومی در کرج بیان کرد: حدود هفت تا هشت سال 
پیش، تعداد اتوبوس های کرج حدود ۹۰۰ دســتگاه اما در اوایل 
دوره ششم شورا، حدود ۵۰۰ دستگاه بود، یعنی طی این سال ها، 
حدود ۴۰۰ دستگاه اتوبوس از ناوگان حمل و نقل عمومی کرج 
کاسته شده است که از سال گذشته تاکنون حدود ۲۰۰ دستگاه 
اتوبوس به ناوگان حمل و نقل شــهری کرج اضافه شده است 
و تلاش برای بهبود این روند ادامه دارد.در پایان این جلســه، از 
خبرنگاران فعال در حوزه مدیریت شهری توسط شورای اسلامی 

شهرستان کرج تجلیل به عمل آمد.

عضو شورای اسلامی محمدشهر مطرح کرد؛

نیاز پروژه کمربندی محمدشهر به بیش از یک هزار میلیارد تومان اعتبار

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
گیلان گفت: ۹۳۵ واحد صنعتی بهره بردار 
در شهرک های صنعتی این استان وجود 
دارد که ۷۹ درصد ایــن واحدها، فعال 

هستند.
مهــدی محبوبی روز سه شــنبه به مناســبت 
گرامیداشــت روز خبرنگار در نشســت خبری با 
اصحاب رســانه گیلان اظهار کرد: در زمان حاضر 

۷۴۳ واحد تولیدی در گیلان مشــغول به فعالیت و تولید هستند.وی افزود: همچنین در یک سال گذشته 
۴۱ واحد صنعتی دوباره به چرخه تولید بازگشــتند و در بخش توانمندی واحدهای صنعتی در اســتان نیز 
۸۵ سرمایه گذار جدید ورود کرده اند.رئیس هیات مدیره شرکت شهرک های صنعتی گیلان ادامه داد: اهداف 
مهم این شرکت در استان در ۲ بخش ایجاد زیرساخت مناسب ، توسعه و توانمندسازی صنعتی است، که در 
بخش زیرساخت ها هدف ما بر اساس آمایش سرزمین انجام شد؛ در این راستا برای ایجاد صنعت سبز در 

گیلان اقدام، و این امر سرلوحه کار قرار گرفت.
محبوبی بیان کرد: ایجاد تصفیه خانه ها در شهرک های صنعتی در دستور کار قرار گرفته است؛در این راستا 
۲ تصفیه خانه تا پایان سال جاری در شهرک های صنعتی گیلان به بهره برداری خواهد رسید که با وجود آنها 
بستر مناسب برای سرمایه گذاری جدید فراهم می شود و این موضوع باعث افزایش تولید و اشتغال خواهد شد.

صادرات باعث پایداری تولید و افزایش اشتغال می شود
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان در ادامه با تاکید برمقوله صادرات خاطرنشان کرد: یکی از 
مهمترین اهداف و اولویت های این شرکت، صادرات است که در این راستا تلاش های وافری انجام شده 
است زیرا لازمه پایداری تولید و افزایش اشتغال صادرات است.محبوبی اضافه کرد: در بخش یادشده نیز باید 
با صنایع بزرگ و متوسط ارتباط و تعامل مناسبی برقرار شود لذا تلاش بر اینست تا پل ارتباطی مناسبی بین 
صنایع کوچک و صنایع بزرگ ایجاد شود تا از صنایع بزرگ صادارت محوربهره مند شویم که این امر باعث 

ایجاد زنجیره ارزش افزوده می شود و در نهایت تولید و اشتغال افزایش خواهد یافت.
محبوبی اظهار کرد: تمام توان خود را بکار خواهیم گرفت تا شهرک های صنعتی در گیلان بیش از پیش رونق 
بگیرد و در این راستا به دنبال سرمایه گذارهای بزرگ هستیم که توان فنی مناسب داشته و دانش بنیان باشند.
رئیس هیات مدیره شرکت شهرک های صنعتی گیلان ضمن قدردانی از خبرنگاران آنان را به مثابه چشم و 
گوش مردم و رکن چهارم دموکراسی توصیف کرد که عهده دار یکی از مشاغل سخت در جامعه هستند که 

بایستی مروجان امیدواری در جامعه باشند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان خبر داد:

 79 درصد واحدهای تولیدی شهرک های 
فرمانده قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا ضمن گرامیداشــت ۱۷ مرداد »روز خبرنگار« تاکید کرد: صنعتی گیلان فعال هستند

خبرنگاران به عنوان افسران جنگ نرم تمام قد ایستاده اند و غبار دروغینی که دشمنان بر چهره 
انقلاب و آرمان های آن می پاشند را می زدایند.

امیر سرتیپ دوم سلیمان طاهری در مراسم روز خبرنگار که در قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا برگزار شد ضمن گرامیداشت 
یاد و خاطره شهدا بخصوص شهدای عرصه خبر و اطلاع رسانی اظهارداشت: خبرنگاران؛ مدافع ارزش های نظام مقدس 
جمهوری اسلامی در مقابل هجمه های دشمن هستند و خبرنگاری یکی از شاخصه های ارزشی هر جامعه محسوب 
می شود.فرمانده قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا افزود: خبرنگاران جان خود را در طبق اخلاص می گذارند تا به مردم آگاهی 
رسانی کنند و عاشقانه و با بصیرت در این راه تلاش می کنند.امیر طاهری خاطر نشان کرد: خبرنگاران عناصر و سرداران 
خط مقدم پیکار با جنگ نرم و عملیات روانی دشمن محسوب می شوند و مدافع ارزشهای نظام جمهوری اسلامی در مقابل 
هجمه های دشمنان هستند.فرمانده قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا با اشاره به نقش خطیر خبرنگاران در امر اطلاع رسانی 
افزود: خبرنگاران دیده بانان امین جامعه بوده که در عرصه های مختلف حضور داشته و می کوشند با مطالبه گری، مسئولین را 
به پاسخگویی در موضوعات مختلف وادار کنند.امیر طاهری با بیان اینکه درحال حاضر اخبار به سرعت در فضای مجازی 
منتشر می شود گفت: در دنیای امروز، خبرنگاران نقش مهم و تعیین کننده ای بعنوان رابط بین مسئولین، سازمان ها و مردم 

در اطلاع رسانی صحیح، دقیق و ایجاد محیط امن خبری، ایفا می کنند.
وی با تاکید بر اینکه در شرایط کنونی که عصر ارتباطات است، رسانه اهمیت ویژه ای دارد تصریح کرد: انعکاس واقعیت 

های موجود بدون تعصب و سلیقه های فردی و فکری قطعا یکی از ملزومات فعالیت های رسانه ای است.
امیر سرتیپ دوم سلیمان طاهری با بیان اینکه اصحاب رسانه چشم و گوش جامعه هستند و با کسب خبر دقیق نقش 

آفرینی می کنند افزود: حق طلبی و حق گویی از ویژگی های خبرنگاران خداترس است. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه آرامش امروزمان را مدیون شهدا هستیم که با جانفشانی افتخارات بزرگی برای ما رقم زدند 
به رشادت ها و از جان گذشتگی شهدا اشاره و اظهارداشت: ملت ایران با تکیه بر ارتش و نیروهای مسلح دست طمع و 
تجاوز آمریکا و دیگر سلطه طلبان جهان را از کشور کوتاه کرده و این دلیل اصلی جنگ نرم و فضاسازی منفی دشمن و 
در راس آن آمریکا علیه نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است.فرمانده قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا از آمادگی ارتش 
برای پاسخگویی به تهدیدات دشمنان خبرداد و گفت: از نظر امنیتی در اوج اقتدار و بازدارندگی هستیم و آمادگی لازم برای 
مقابله با هر نوع تهدیدی در هر نقطه ای از مرزها را داریم و تمامی سلاح ها، تجهیزات و امکانات ارتش در غرب کشور 
پای کار است.امیر طاهری در ادامه به آمادگی برای تامین امنیت زوار اربعین حسینی اشاره کرد و گفت: اطمینان می دهیم 
زوار اربعین حسینی هیچ مشکلی در تردد نخواهند داشت.وی افزود: یک قرارگاه برای خدمات رسانی مطلوب به زوار اربعین 
در قرارگاه منطقه ای غرب تشکیل و ارتش در دو مرز خسروی و مهران ۱۴ موکب شامل ۸ موکب در مرز خسروی، 6 
موکب در مرز مهران و یک آشپزخانه با پخت روزانه بیش از پنج هزار پرس غذا به زوار اربعین حسینی در نظر گرفته است.

امیر طاهری با بیان اینکه یک پارکینگ با ظرفیت 6 هزار دستگاه هم در قصرشیرین ایجاد کرده ایم افزود: کارهای 
فرهنگی و خدماتی خوبی در مرزهای مهران و خسروی پیش بینی کرده ایم و یک بیمارستان صحرایی هم مجهز به 
آزمایشگاه و اتاق عمل برای خدمات رسانی به زوار اربعین حسینی در نظرگرفته شده است.شایسته ذکر است؛ در پایان این 
مراسم با اهدای لوح تقدیر و هدیه از خبرنگارانی که بیشترین مشارکت را در امر اطلاع رسانی داشتند از جمله سرپرست 

روزنامه کاروکارگر و امروز تجلیل شد.

فرمانده قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا:

خبرنگاران؛ دیده بانان امین جامعه هستند 

همزمان با گرمای بی سابقه و گذر ۷۲ هزار 
مگاواتی مصرف برق در ایران، تلاشگران 
نیروگاه رامین اهواز با عزم و اراده ای قوی 
هر ۶ واحــد تولید برق این نیروگاه را در 
مدار تولید نگه داشتند تا شاهد آسایش 

مردم در گرم ترین نقطه جهان باشیم.
محســن حافظی مدیرعامل این نیروگاه اظهار 
داشــت: تولید انرژی حیاتی برق در نیروگاه های 

حرارتی که بیش از ۹۵ درصد برق کشور را تولید می کنند به مراتب سخت تر، پرهزینه تر و دارای چالش های 
متعددی است و نیروگاه رامین اهواز نیز به عنوان بزرگترین نیروگاه بخاری ایران نقش مهمی در تولید و عرضه 

این انرژی حیاتی به شبکه برق کشور به ویژه استان خوزستان ایفا می کند.
 وی با اشاره به رتبه دوم استان خوزستان در مصرف انرژی برق بدلیل گرمای بیش از حد و استقرار صنایع 
بزرگ گفت: طی روزهای اخیر اســتان خوزســتان به عنوان یکی از گرم ترین مناطق جهان دمای بالای 
۵۵ درجه سانتیگرادی را تجربه کرد که این موضوع بر اهمیت پایداری تولید برق نیروگاه رامین افزوده است.

حافظی گفت: این در حالیست که شبکه برق کشور برای اولین بار در تاریخ خود مصرف بالای ۷۲ هزار 
ساعت مگاواتی را تجربه نمود که این موضوع تولید پایدار و مستمر این انرژی را بیش از پیش حساس و 
حیاتی نموده است.مدیرعامل نیروگاه رامین اظهار داشت : استقرار تجهیزات نیروگاهی که سیالات آب و بخار 
بالای ۵۴۰ درجه سانتیگرادی را منتقل و کنترل می کنند در کنار سازه های همچون بویلرها که دمای حدود 
۱۳۰۰ درجه سانتیگرادی را در محفظه خود تبادل می کنند محیطی گرم و طاقت فرسای حدود ۷۰ درجه 
سانتیگرادی را بر فضای نیروگاه حاکم نموده که کارکنان این مجموعه با تکیه بر دانش و تجربه ارزشمند 
خود و به صورت شبانه روزی این شرایط دشوار را تحمل نموده تا بتوانند با اقدامات فنی و عملیاتی واحدهای 
تولید برق نیروگاه را همچنان در مدار تولید نگه داشته تا بتوانند شاهد آسایش مردم در این گرمای طاقت 
فرسا باشیم. حافظی گفت:  هم اکنون هر 6 واحد این نیروگاه با مجموع تولید لحظه ای حدود ۱۴۰۰ مگاوات 
ساعت در مدار تولید قرار دارند. مدیرعامل نیروگاه رامین افزود: انرژی برق در نیروگاه حرارتی با چالش های 
متعددی تولید می شود و همکاران ما سختی های زیادی را متحمل می شوند تا برق مردم تامین شود و از 
مردم عزیز کشور خواهشمندیم با صرفه جویی در مصرف این انرژی تلاشگران این صنعت را در تداوم تولید، 

انتقال و توزیع این انرژی یاری نمایند تا شاهد استمرار خدمت رسانی صنعت برق به مشترکین عزیز باشم.
 گفتنی است نیروگاه رامین اهواز با قدمتی ۴۳ ساله و با 6 واحد تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری کشور است 

و نقش مهمی در تولید برق مردم و پشتیبانی از شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

با تکیه بر تولید هر ۶ واحد نیروگاه رامین اهواز انجام شد:

 پایداری تولید برق
 در گرم ترین نقطه جهان
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